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ZAPISNIK 
sa 4. sjednice Odbora za financije 

 
Sjednica Odbora za financije održana je dana 29. studenog 2022. godine u prostorijama Grada 
Labina, Titov trg 11, u Maloj vijećnici sa početkom u 17,15 sati. 
  
Prisutni članovi: Zoran Rajković, predsjednik; Dorino Rajković, član; Bojan Batelić, član; Tijana 
Kocijel, članica; Siniša Novak, član; Nevenka Belušić, članica 
 
Odsutni članovi: Valter Gobo 
 
Ostali prisutni: Marija Kadoić Balaško, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije 
Grada Labina, Kristina Sinčić Smoković kao zapisničarka. 
 
Dnevni red sjednice: 

1. Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Labina za 2023. godinu i projekcije za 
2024. i 2025. godinu 

 
 
AD.1. 

Zoran Rajković kao predsjednik Odbora za financije uvodno je pozdravio sve prisutne 
nakon čega je predao riječ pročelnici Upravnog odjela za proračun i financije Grada Labina 
Mariji Kadoić Balaško koja je članovima Odbora predstavila i uz pomoć prezentacije 
obrazložila prijedlog Proračuna Grada Labina za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. 
godinu. 

Po predstavljanju prijedloga Proračuna Zoran Rajković postavio je pitanje zašto u 
prijedlogu Proračuna nisu prikazani troškovi Doma za starije Labin čiji se završetak izgradnje 
planira u 2023. godini na što je pročelnica Marija Kadoić Balaško odgovorila da ta ustanova 
još uvijek nije osnovana zbog čega da i nije bila planirana kao proračunski korisnik te da će se 
u prvim izmjenama i dopunama proračuna u 2023. godini, kada bude ustanova formirana, 
planiranih 100.000 Eura raspodijeliti za Dom po ekonomskoj klasifikaciji i po programima i 
aktivnostima. Navodi da su za to rezervirana sredstva od 100.000 Eura te da treba uzeti u 
obzir i sredstva od sufinanciranja smještaja od strane budućih korisnika kao i da se ne zna 
točno kada će Dom započeti s radom. Na upit Zorana Rajkovića, Marija Kadoić Balaško navodi 
da se nije radila revizija projekta za Dom iz 2019. godine i da bi je trebalo napraviti obzirom na 
inflaciju.   

Bojan Batelić postavio je pitanje što se podmiruje od uplata roditelja djece smještene u 
dječjem vrtiću na što je Marija Kadoić Balaško odgovorila da se tim sredstvima financira 



prehrana i materijalni troškovi, a da se plaće zaposlenika dječjeg vrtića u cijelosti podmiruju iz 
proračuna Grada Labina. 

Nevenka Belušić postavila je pitanje tko određuje visinu plaće za pomoćnike u nastavi 
u osnovnim školama na što je Marija Kadoić Balaško odgovorila da to određuje ministarstvo i 
ukoliko im se plaća bude povećavala da to može ići samo iz sredstava Proračna Grada Labina. 
Također navodi da se gradski korisnici financiraju sredstvima gradskog proračuna iznosom od 
ukupno 1.800.000 Eura. 

Dorino Rajković postavio je pitanje da li postoje saznanja o mogućnosti apliciranja 
sredstava za lukobran u Rapcu na što je Marija Kadoić Balaško odgovorila da ne može sa 
sigurnošću odgovoriti da li će prijava biti podnesena od strane Lučke uprave ili Grada Labina 
te da u proračunu i projekcijama nisu planirana sredstva za projekte od EU sredstava za koje 
se još ne zna da li će se moći prijaviti ili ne te da se takvi projekti uvrštavaju u Proračun barem 
u trenutku kada se ima informacija da će biti objavljen natječaj.  
 Na upit Bojana Batelića da li su planirana sredstva za aglomeraciju u 2024. godin Marija 
Kadoić Balaško odgovara da će se sredstva za aglomeraciju planirati kroz TD Vodovod d.o.o. 
Labin. 
 Zoran Rajković postavio je pitanje o planovima vezano uz izgradnju zaobilaznice Rapca 
na što je Marija Kadoić Balaško odgovorila da je za navedeno potrebno osigurati sredstva za 
otkup zemljišta od privatnih vlasnika i da se radi o velikim iznosima što da se odnosi i na 
zaobilaznicu Starog grada. Za obilaznicu od Lidla do Tonci da je otkupljen veći dio zemljišta 
od privatnih osoba.  
 Marija Kadoić Balaško ujedno je navela da se u 2023. godini planira početak sanacije 
starogradske jezgre u dijelu odvodnje i kanalizacije te da se od većih projekata planira i obnova 
parka šume Pineta za što je podnesena prijava na natječaj Fonda za zaštitu okoliša. Također 
da se u 2023. godini planira nastavak sa radovima na uređenju Spomenika rudaru borcu. 
 Na upit Zorana Rajkovića pročelnica Marija Kadoić Balaško odgovara da su pristigli 
amandmani na prijedlog Proračuna koji se odnose na povećanje plaće asistentima u školama 
i u dječjem vrtiću. Ujedno je navela da je na posljednjoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina 
bilo dosta govora vezano uz povrat beskamatnog kredita u iznosu od dva milijuna kuna 
Ministarstvu financije na što da se odlučilo obzirom na trenutno dobro stanje proračunskih 
sredstava te obzirom na neizvjesnu 2023. godinu, a rok za povrat kredita da je krajem 2023. 
godine.  
 
 
 Članovi Odbora po završetku sjednice jednoglasno su prihvatili prijedlog Proračuna 
Grada Labina za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu.  
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
 
                                                                                     

                                                                                    PREDSJEDNIK ODBORA 
 Zoran Rajković, v.r. 


